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Hij sprak deze woorden uit bij het slaan van de eerste paal in Hengelo.
"Prijs is geen issue. Die moet gewoon heel goed zijn, anders doe je sowieso niet mee. Ik weet dat we de
goedkoopste zijn, maar roep daar bewust niet hard over."

Wel spreekt hij van een breed en diep assortiment, van vaklieden als personeel. "In Groningen zijn een paar
vijftigplussers onze meestgewaardeerde medewerkers. Je merkt toch dat veel klanten onzeker zijn en niet
goed weten welke producten ze nodig hebben en of ze de klus wel kunnen klaren. Dan praten ze liever met
onze ervaren medewerkers dan met vakkenvullers van een jaar of 16."

Lees hier over het expansietempo van Bauhaus.

Marc Nelissen
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